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z sesji Rady Gnrnry Mietków
r dria 5 gldnia20ll r

sesję otsożył Prrewodniczący R!d} Gminy Mielków -.lózof Żygad]o s]owani ..oLwielm
sesję Rfldy Gniny Mie!kórY.', prz}vita| w9ystkich zebran'ch' na podslawie lhty obocnośĆi
slNierdzi] quoi!ń j predslawi] porządek ob6d:

1' |odjęcie ucbival]r w spiavie ari.n]r budretu gnint ńa 201] rok'
2 Podjęcie uchwlly w spmwie zawiadomienia Pa|islrva ADry i Pał'la XJupińskich o

pĘedlrŹeniu terminurozpalr2eni!z]ożonej skargi'
l. Wnioski i interpelacje radnych.

Uchwala q spBwie hitry budżelu gnily .a 20l ] rok'
Regina ozga skarbnik cniny .Pf,dstlsiła pĄckt Dchwal].

(jłosowalo 13 mdnych oddlno 13 g|osów..a,'
PżeBodniczący ssiedzil' że uch\'al a żos tala podj ęla .] edn oel ośńie '

Uch}vala rv sprawi. zawiadonienia Państ$'a ADry i Pasla Krupińskich o przedIużlniu lennnn|
ńzpatzenia zloŹonej skdgi,

' PĄekt Uchlaly pEdstasjla HeleDaAńlmowicz Z.ca Plzewodniczącego RG
Kuińież Polaiski Edny Fo! losi] o wyj aśnicni e o j aką Śkalgę chodfi
wójt Ader Koztrowicz \'vjaśnil. fe ialist\'o. klóŹy floŹ)|i skłgę skarż'|i się nd
nieodebEnie odpadów w lerminie' wójt ł}śoso{a] pismo do zoM w Świdnicy o
us1osu.,(owmie się do tyclr zażutó{' na podsta$ie aphó\' GPs i w fa|eżności od
olżynrmcj odpowiedzi podejnrie decyz.ję ł lej splawie' Nadnienil' ż! jest obolviąlek
opłaly ńinro iż odbiór odpadów nie byl w lemrinie - s)rstem zoslał $lroqadzony i wszyscy
foskli objęci syŚenem. a w warunkacb nzasadnionyclr . lak jak plzy podalku lolnyr
będzie stosowa| morzenia
PoBiedział ró$nief. że 1o nieje$ zŃąrue z tą spiaqą' lle wstżymuje się od stosowmia
kfu sobec zoM' poniełaż v obecneJ wystaNce Ópńcf opon smocbodów osobos]ch.
łystawionc byly ńlmież Ópony od przyczcp. końbajnów ciągniI{ół i finra s'ęla len
ci*trnasiebi € i noże f późnieniem alezoŚa]y rbranc lvszysfue'

- Plćwodniczący RG - toinfomował, fe skalgi wplyNającc do Rady Gnnry będą
p|2ekMysme przez nieso bezpoś|ednio do Konisji Resizyjnej' aby uniknąć częsr;co
zrvołyvania sesji Rady Gniny'

c]osowalo ]3 radnyĆh. oddano l] closów '.za..
Pzewodtriczący sll'iedzil. że uch$€ła zosla]a podjęla jednog|ośnie'

H. Art}torvicf zpylal! cfy jest już rczsltzygnięl.1pr7-eleg naodbiórodpadów
- wójl odpowiedfia], ż zosal loótrzygnięly ale na wątpliwości

JeŹy Ffuczyk \!Ńnil. że do pŹctłgu pz)'Śąpi]y 2 firny zoM w Świdnicy - ok' 95o
lys' 21' i ALBA 2 wloclawia - ok. l '4 nln' zł' wybmy z'ostal ZoM. alc pŹekŃczona
zosla|a wańość szaclnlrowa ?00lys. 21' , licfona m podstarvi. popŹedni€go pżellrgu'
Wyjaśni] rórmjeż' że wańość szacuŃolrq $!1ic2a się po lo, .by okrcś|ić pńsi po$x'żej i
poniż.j ' ł tórych slo suj e si ę odpowiednic przepisy usta}r - j eżeli pżek ro ozolry zo stanie



-2 -

pńg określony prez uslawę' to orłosrenie unieszcza się w Dzienniku wspólnoL
E@pejskich. a jeżeli jest poniżej progu' to oglosfenie uniesfcza się tylko w Biulet)nie
zafoówień publicmych' o R.ńości r')likoMj nic *ypowiada się. ponieau nie było lałiej
syturcji. kjedy byla plrekrocfona wafiość gauńkowa i próg usla*'ovy'
wójl powiedfial. że będ'e pzedstBwiom infomEcjB na ten tenat'
Bożena cap ladna zwńciła uMeę. że pobo.fo przy drodze M&iów M&iów wiclki w
śrcnę wojneowic zostaly vykoszone i ap'1ala czy będą \qkoszone pŹy drodł do
Prosfkowic od slrony walńara.
J' Franczyk odlowiedfial, że puekaza| Kiercrmikowi a lakż€ Pobocza do stół i do
Milinaońzo zalatmie dziur na drcdz€ wchwalołie i Dońoiceh.

Rysard Łącf ńdny Mócil się do wójta o *lsta]]ienie do energetyki o wycięcie drze9a
na posesji P walkowicz. którc rcśńie między dońjeń a pŹewodmi ene(ćtycznynri $
odległości 0.5 n'

. wójl odpołiedzia]' że Pani .walkowicf nie może się zluacać do energeLyki o wycięcie
, dŹewa ' eneryetyka obcina gałęzie w promieniu 2 ń od hii' Jeżeli rośnie na Fj dfiahc' lo- składa rniosek do UG i wójt Ę'daje poeolenie na ł]cinkę,

R' Łącz . lo jesr 0.5 m od PŹewodó\ P wa|kowicz ma poz\olenie m vfcięcie lego

Naslępnie porviedzia], re Gmińa Dlugolęka i Kobierz]rce zadżcwiają poboca dróg i
zapyał' czy możliwe byloby obsa'l'ó dŹcwmi drogę Mmiórv .PÓs7.bwice. slwierdził.
że podobno sleostwo daje dŹewa a on ebowiązuje sĘ dać z ManiÓł! .wielkiego trech
|udfi do r'ch n6adzń'
vójl odlowiedzial. że kiedyś ro9]y d€eqa' aIe stBtesicmyn zadaniem starosly bylo
6unię.ie tych drzew ze sżględu na bczpiecfeńsNo drzelvo ńa poboczu ogmnicfa polc
mmem w syluacji jakiegoś zajścia, drugi elenent lo lvlaściciele pól. klóŹ.v nie będą
clętni na obsadunie' slNierdzil' że na odmienDe zdanie m ten tenat zc lvzględu na
bezpiecreństwo i łatwość uslugiwyksania pobo.f' Uważ2, Źe leren gminyjesl lesisl], i
j€ś drzw pod dos|atl.jen'

' R' Łącz żuwżył, że bńk dżew m poboczach polvoduje to. że rolnicy ońją pola u do

- Je Bajseoyicz - tdny zglosi]' że rv wa$'żgńczycacb zauadme byly świltlorvody i
fima asypa]a le ]'!kopy, ubil! i posypa]a erysem, ale napŹeciw P Daly aobila się gąbka,
zaP}tał do koeo się f*Tóció o poprawienie lego'
wójt odporvied'a]' że skonlaktuje się ze staroslweD aby nócili się do łykona]vcy'
Eligiusf Hladoń soltys vsi Mmiów pŹypomill o dokońcfeniu chodnika w Meiowie.

- wój| odpÓwiedział' że pmię|a i że prioĄ,leten 5ą chodniki w Mfuiorvi.' w Mielkowie i w
Milinie' Będzie się ŚllEł aby ab' byIy dofinesowane puez starcstę,

PŹewodnicfący Rady Gmily ' Józe|iygadio fap}t!ł cfy ktoś ńa.jeszh pytMia nie zgloszono
p}taj' w zMązku f tyn f@knąl obmdy sesji słowmj .zamykm sesję Rady cnriny Mielkós.''

Nagranie seŚji R'dy Gminy śeowi aląanik do prÓlokolu plyta cD,


